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Upphandling av stadens gymverksamhet 

Yttrande till kommunstyrelsen 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner och överlämnar 

förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen.  

 

 

Lars Arvidsson Lars Wennberg 

stadsdelsdirektör avdelningschef 

 

 

 

Sammanfattning 

En remiss har inkommit till stadsdelsnämnden om upphandling av 

stadens gymverksamhet. I en motion föreslår Bo Sundin (M) att 

samtliga kommunala gymverksamheter i Stockholms stad 

upphandlas. Detta mot bakgrund av intresset för att använda stadens 

gym sjunker och att de går med underskott. Motionären föreslår 

satstningar istället görs på barn och ungdomar enligt 

prioriteringarna i stadens idrottspolitiska program. 

 

Förvaltningen föreslår att gymverksamheten som bedrivs av 

idrottsnämnden bör förbli i kommunal regi, som alternativ till 

enskilt drivna gym. 
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Ärendets beredning 

Ärendet har beretts inom administrativa avdelningen. De fackliga 

organisationerna informeras vid samverkansgrupp den 1 december 

2015. 

 

Bakgrund 

En remiss har inkommit till stadsdelsnämnden om upphandling av 

stadens gymverksamhet, för yttrande senast 31 januari 2016. 

 

Ärendet 

I en motion lyfter Bo Sundin (M) fram att intresset för att använda 

stadens gym- och gruppträningsverksamheter sjunker och att 

stadens gym går med underskott. Motionären föreslår att 

idrottsnämnden får i uppdrag att upphandla samtliga kommunala 

gymverksamheter i Stockholms stad och att satsningar istället görs 

på barn och ungdomar enligt prioriteringarna i stadens 

idrottspolitiska program. 

 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Gymverksamheten bedrivs i idrottsnämndens regi. Förvaltningen 

anser att gymverksamheten ska förbli i kommunal regi, som 

alternativ till enskilt drivna gym. 

Bilagor 

Remiss om upphandling av stadens gymverksamhet 

 


